
O co opravdu jde ?

O  A M N E S T I I

1. Prezident Miloš Zeman jasně deklaroval, že nebude vyhlašovat amnestii a dávat 
milosti.

2. Pokud se stane premiérem Ing. Andrej Babiš, tak posílí policii a vyšetřování všech 
závažných kriminálních,  hospodářských a finančních deliktů.

Z této konstelace mnozí již 

- odsouzení (Rath, Janoušek, Dalík, a mnozí další),

- vyšetřovaní jako Jana Nagyová-Nečasová, Parkanová, Rittig, Novák a mnoho 
dalších

- a doposud nevyšetřovaní (solární baron, OKD, Evropské fondy, Vrbětice atd..)

mají velký  s t r a ch,  že si své zločiny budou muset odpykat. Že nebude v 
budoucnosti žádná amnestie či milost, jak to dělal Václav Havel a exprezident Václav
Klaus.

Proto se rozjela ta mediální mašinérie proti prezidentovi 

M. Zemanovi  a Ing. A. Babišovi.

Je jich mnoho, kteří spáchal trestné činy, 

kteří se B O J Í , 

že budou muset nést za tyto činy důsledky bez možnost se z toho vyvléci. 

Proto také tak dlouho trvají soudy (viz Parkanová, Nagyová, Rath atd.)  

Čekají, že nově nastupující prezident vyhlásí amnestii.

Pan Miloš Zeman je opravdový prezident. 

Bohužel jeho předchůdci po r 1989 byl jen p-rezidenti.


